
PROTOKOLL FRA Styremøte juni - sommeravslutning

Bjørn Flemming Iversen, Leder Møteleder

Thomas Vagle, Styremedlem 

Elin Johanne Hitchman, Styremedlem 

Stein Aune, Styremedlem 

Organisasjon: Skjetnan Grendelag

Dato: 24.06.2020 kl 2000

Sted: 

Til stede

Sak nr 20200031 Søppelbod

Oppfølgingssak vedr. søppelboden ved port sør.  

Kommentar:
Søppel; bestiller 1 ekstra restavfall og 1 ekstra plastavfall. Ansvarlig Flemming

TBT og TRV, vi beslutter å bygge rundt i samme bekledning som med garasjen. TBT og TRV tar
befaring og TBT kommer med tilbud. DØR OG KODELÅS (BRIKKE)
Tatt til orientering

Sak nr 20200032 Støyskjerming

Orientering, ref. e-post fra Elin.  

Kommentar:
INTET NYTT! Følges opp i august.  

Tatt til orientering

Sak nr 20200033 Asfaltlegging sør

Fullføre asfaltlegging vei sør.  

Vedtak:
Elin følger opp. Samt ferdigstillelse av veien nord.  

Vedtatt, 4 mot 0 stemmer

Sak nr 20200034 Søppelbøtter langs sti

Tidligere forslag om søppelbøtte ved fotballbanen. Tilsvarende settes opp før bru over John Aaes vei.  

Ved fotballbanen kan kanskje bekostes av Tr. kommune.  

Vedtak:
Vi undersøker om Emil Andreas kan ta jobb med å tømme søppel. (Stein)

Elin undersøker abonnement hundelatrine.  
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Vedtatt, 4 mot 0 stemmer

Sak nr 20200035 TBT-oppgaver

Bom v/første byggetrinn  
  

1.

Fikse bom sør  
  

2.

Kantklipping ved gressklipping  
  

3.

Trimming av trær. Skygger for naboer øst  
  

4.

Plensåing, lekelplass sør  
  

5.

Rensing av renner på tak garasjer  
  

6.

Fjerning av "sement-kloss"?  
  

7.

Henting av hageavfall fra søppelbod8.

Vedtak:
Kantklipping; i tillegg må "øya" ved Stein klippes.  

Punkt 8 utgår.  

Punkt 7, Fjern stein og så i gress.  
Vedtatt, 4 mot 0 stemmer

Sak nr 20200036 Beising av benker mv. 

Frivillige til å beise, eller møtes styret en dag?  

Kommentar:
Marita følger opp og får kjøpt inn beis!

Tatt til orientering

Sak nr 20200037 Referat årsmøte

Sende ut referat

Kommentar:
Referatet ble gjennomgått, vil bli renskrevet og sendes Tobb.  

Sendes deretter ut til beboere via nettside mv.  
Tatt til orientering

Sak nr 20200038 Arbeidsfordeling styret

Undertegnede anser det hensiktsmessig med faste ansvarsområder for de ulike styremedlemmene.
Det gjør det lettere enn å forsøke å delegere fortløpende enkeltsaker.  

Er her åpen for forslag.  

Tenker også vi bør ta stilling til hvordan/når vi svarer på henvendelser vi mottar per e-post e.l.

Kommentar:
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Responstid - e-poster "samles/siles" til neste styremøte.  

Ansvarsområder - Stein - el-biler og økonomi.  

Sekretær - kalle inn til styremøter, føre referat mv. Marita?  
  

Flemming kommer med forslag
Tatt til orientering

Sak nr 20200039 Byggesak MM 11

Orientering om situasjon. MM11 bekreftet overfor meg at de hadde alle papirer i orden ved
søknadspliktig tiltak (platting). Dette viser seg ikke å stemme. Det innebærer at Grendelaget nå har
et "ulovlig" oppsatt reisverk på dens eiendom.    
  
Jeg spurte kommunene om oversendelse av godkjente papirer for lagring hos oss. Da fikk jeg
tilbakemelding om at de ikke hadde alt på "stell" Byggesakskontoret har dermed (uten oppfordring fra
meg) bedt om redegjørelse fra MM11. Mer enn det vet jeg ikke.    
  

Kommentar:

Tatt til orientering

Sak nr 20200040 Eventuelt

annen nyttig informasjon

Kommentar:
- Marita følger opp lekeplasser.  

Tatt til orientering

Sak nr 20200041 Styrehonorar

TOBB krever styrevedtak om fordeling

Vedtak:
Jevn fordeling med 20.000,- til hver. Utbetales juli.  

Vedtatt, 4 mot 0 stemmer

Bjørn Flemming Iversen, Leder Stein Aune, Styremedlem

Elin Johanne Hitchman, Styremedlem Thomas Vagle, Styremedlem
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Styremøte juni - sommeravslutning den 24.06.2020 for Skjetnan 
Grendelag.
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